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Protokół Nr II/10 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 2 grudnia 2010 roku 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godz. 15:30 otworzył II/10 sesję 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokółu.  

 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak, Skarbnik Gminy 

Łobżenica W. Adamowska, Dyrektor GOOS w Łobżenicy M. Klóska. 

 

Ad. 2 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami Radni otrzymali porządek obrad II sesji Rady Miejskiej         

w Łobżenicy. Następnie zapytał czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad. 

 

Radna Z. Bosak 

Zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji punktu: „Powołanie składu 

osobowego Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej         

w Łobżenicy”. 

 

Radny A. Mojsiewicz 

Zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji punktu: „Powołanie składu 

osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady 

Miejskiej w Łobżenicy”. 

 

Radny G. Bruski 

Zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji punktu: „Powołanie składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy”. 
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Radny P. Łosoś 

Zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku dzisiejszej sesji punktu: „Powołanie składu 

osobowego Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poddał pod głosowanie wszystkie wnioski Przewodniczących komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

za wprowadzeniem zmian do porządku obrad w sprawie powołania Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Łobżenicy w pełnym składzie osobowym. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 15 głosami „za”, głosów „przeciw” i głosów 

„wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony porządek obrad II sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy, w brzmieniu jak niżej: 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Łobżenicy. 

4. Powołanie składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż zgodnie z art. 29 a ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez 

Burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec Rady ślubowania.  

Następnie poprosił Burmistrza o złożenie ślubowania. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

„Obejmując urząd Burmistrza Łobżenicy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,          

a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców Gminy Łobżenica. Tak mi dopomóż Bóg". 

 

 



 3 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Stwierdzam, że nowo wybrany Burmistrz Pan Eugeniusz Cerlak objął swoje obowiązki na              

VI kadencję Rady Miejskiej. Następnie pogratulował Burmistrzowi Eugeniuszowi Cerlakowi życząc 

dużo zdrowia, wytrwałości w realizacji zamierzeń oraz aby wzajemna współpraca układała się 

pomyślnie. 

 

Burmistrz E. Cerlak 

Powiedział, że obejmując urząd Burmistrza będzie kontynuował zadania rozpoczęte w poprzedniej 

kadencji wykonując je należycie. Zapewnił, że dołoży wszelkich starań, aby współpraca była jak 

najlepsza. Dla dobra mieszkańców i całej Gminy Łobżenica tylko wspólna praca może doprowadzić 

do realizacji tych zadań. Dodał, iż z zadań tych trzeba rozliczyć się co do złotówki, a dzięki 

pracownikom urzędu, którzy ściśle kontrolują realizowane przedsięwzięcia nie zdarzyła się sytuacja, 

aby trzeba było oddać otrzymane środki. 

Zaznaczył, iż od 2015 roku gminy, które nie będą miały kanalizacji będą płaciły duże kary. Nasza 

gmina jest w trakcie realizacji projektów wodociągowania i kanalizacji. 

Dodał, iż Gmina Łobżenica jako pierwsza zrezygnowała z „Programu Ochrony Wód Zlewni Rzeki 

Noteci” i jako pierwsza otrzymała dofinansowanie z WRPO. 

Kończąc swoją wypowiedź życzył miłej, serdecznej współpracy oraz zapewnił, że wykorzysta 

zdobyte doświadczenie na rzecz rozwoju Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Podziękował, za złożone deklarację i wolę współpracy. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady  Miejskiej w Łobżenicy Pana Grzegorza 

Bruskiego o zaproponowanie składu osobowego komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w Łobżenicy G. Bruski 

Do pracy w Komisji Rewizyjnej deklarację złożyli następujący Radni: 

1. Wróblewski Wiesław 

2. Wachowski Jerzy 

3. Tomasz Kupczyk 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Edward Starszak poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej w Łobżenicy. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 15 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr II/7/10         

w sprawie  powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy, 

która stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Pana Piotra Łososia o zaproponowanie składu osobowego komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej           

w Łobżenicy P. Łosoś 

Do pracy w Komisji Finansowej deklarację złożyli następujący Radni: 

1. Biskupiak Robert 

2. Bosak Zdzisława 

3. Kapeja Antoni 

4. Mojsiewicz Andrzej 

5. Starszak Edward 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Edward Starszak poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju           

i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 15 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr II/8/10         

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju                   

i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Panią Zdzisławę Bosak o zaproponowanie składu osobowego komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Do pracy w Komisji Oświaty deklarację złożyli następujący Radni: 

1. Andrearczyk Jan 

2. Biskupiak Robert 

3. Kapeja Antoni 

4. Łosoś Piotr 

5. Reinholz-Cynajek Iwona 

6. Tadych Monika 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Edward Starszak poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury        

i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 15 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr II/9/10         

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury               

i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej          

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Pana Andrzeja Mojsiewicza o zaproponowanie składu 

osobowego komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                   

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Do pracy w Komisji Komunalnej deklarację złożyli następujący Radni: 

1. Andrearczyk Jan 

2. Badura Leszek 

3. Bruski Grzegorz 

4. Kupczyk Tomasz 

5. Reinholz-Cynajek Iwona 

6. Rzyduch Andrzej 
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7. Tadych Monika 

8. Wachowski Jerzy 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Edward Starszak poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 15 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr II/10/10         

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Otworzył dyskusje na temat wniosku Pana Andrzeja Mojsiewicza odnośnie zagospodarowania 

obiektu po byłym Gminnym Centrum Kultury. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                   

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Oznajmił, iż to, że został wyremontowany budynek po Małej Szkole z adaptacją na Gminne Centrum 

Kultury nie zabezpiecza ani potrzeb, ani nie daje gwarancji na prawdziwą animację kultury.              

Z rozmów jakie przeprowadził z osobami, które korzystają z sali znajdującej się w nowym budynku 

GCK, wynika, iż są niezadowolone, ponieważ pomieszczenie to nie zapewnia odpowiednich 

warunków do pracy. Budynek ten nie ma żadnej sali, która dawałaby komfort takiej działalności       

i pracy. 

Rozmawiając z przedstawicielami organizacji pozarządowych widzi potrzebę, utrzymania budynku 

w Parku Miejskim ze względu na działalność kulturalną, gdyż wiele organizacji pozarządowych 

takich jak Miłośnicy Łobżenicy, Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów, Towarzystwo 

Przyjaciół Dzieci czy organizacje sportowe nie mają swojego centrum w którym mogłyby działać. 

Nadmienił, iż w planach urzędu zapisana jest współpraca z organizacjami pozarządowymi, jednak 

przez cały rok nie podejmuje się żadnych działań, a na koniec roku opracowywane jest sprawozdanie 

z działalności i kontaktów z organizacjami pozarządowymi. 
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Nawiązując do rozmowy jaką przeprowadził z dyrektorem GCK, oznajmił, iż Pan Paweł Berndt 

podziela jego zdanie na temat tego, aby ten budynek, stanowił centrum dla organizacji 

pozarządowych oraz przeznaczony był na działalność kulturalno–rozrywkową dla dzieci                    

i młodzieży. Następnie zapytał Skarbnika Gminy Łobżenica jaką kwotę w budżecie stanowią 

wydatki na oświetlenie Łobżenicy. 

 

Skarbnik Gminy W. Adamowska 

Odpowiedziała, iż kwota ta wynosi 260 tysięcy wraz z konserwacją. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                   

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Jaka kwota potrzebna jest na minimalne utrzymanie budynku w Parku Miejskim, bez kosztów 

personalnych, wliczając tylko opał i energię. 

  

Skarbnik Gminy W. Adamowska 

Co roku kupowane było ok. 4-5 ton węgla. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                   

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Oznacza to, że kwota to wynosi ok. 10 tysięcy złotych, więc wystarczy wyłączyć co 4 lampę             

w mieście i lepiej zagospodarzyć światła, żeby nie świeciły na prywatne posesje, wtedy znalazłyby 

się oszczędności na pokrycie części kosztów utrzymania budynku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż propozycja przedmówcy jest wieloaspektowa i wielowątkowa oraz  wymaga większej 

analizy, ponieważ radni i przedstawiciele organizacji pozarządowych już wcześniej zastanawiali się 

nad miejscem w którym mogliby się spotykać i działać. Proponuje rozważyć możliwość spotkania                       

z przedstawicielami organizacji pozarządowych w najbliższym czasie w celu konkretnego 

przedyskutowania powyższego tematu. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Jeśli wszystkie organizacje zgodzą się i podpiszą porozumienie dotyczące korzystania z tego 

budynku nie widzę problemu jego przekazania. Jedynym warunkiem będzie utrzymanie tego obiektu 

przez działające w nim organizacje. 
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Faktem jest, iż stowarzyszenia w ciągu 2 lat nie udzielały się, a wszystkie wykonywane działania 

były inicjatywą gminy i jej pracowników a nie organizacji. To stowarzyszenia powinny bardziej się 

zaangażować i zacząć działać.  

Trzeba pamiętać o tym, że przygotowany jest wstępny projekt zagospodarowania i rewitalizacji 

Parku Miejskiego. Ta odnowa planowana jest z funduszy Unii Europejskiej, a budynek znajdujący 

się w centrum Parku będzie odrestaurowany. Ten projekt nie został wycofany, tylko przesunięty       

w czasie, ponieważ gmina jest w trakcie realizacji ważniejszych inwestycji tj. kanalizacja czy 

wodociągowanie. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                   

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Mówiąc o organizacjach pozarządowych i kontaktach z urzędem mówił o funkcji koordynatora pracy 

tych organizacji. W przeciągu tych 2 lat nie odbyło się ani jedno spotkanie między przedstawicielami 

stowarzyszeń a urzędem.  

Zaznaczył, iż sportowe organizacje działają prężnie i osiągają zadawalające wyniki, tak samo jak 

Ochotnicza Straż Pożarna czy koło Polskiego Związku Wędkarskiego w Łobżenicy. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Reasumując oznajmiła, iż taki projekt to bardzo dobry pomysł, aby centrum kultury, sportu                

i rekreacji znajdowało się w Parku Miejskim. Doskonale się stało, że Mała Szkoła została 

odremontowana w piękny sposób, ale funkcjonowanie kultury będzie korzystniejsze w Parku 

Miejskim gdzie znajduje się amfiteatr. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Zaproponował skierowanie wniosku Radnego Andrzeja Mojsiewicza na Komisje Komunalną oraz 

Komisje Oświaty w celu wypracowania propozycji i przedłożenia jej członkom Rady Miejskiej         

i Burmistrzowi do rozważenia. Następnie poddał pod głosowanie powyższy wniosek 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów „wstrzymującymi się” i głosów 

„przeciw” nie stwierdzono pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

W dalszej części zapytał czy są inne uwagi i propozycje. 
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Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej           

w Łobżenicy P. Łosoś 

Zaproponował spotkanie przewodniczących komisji, aby porozmawiać merytorycznie o pracy 

komisji w celu uniknięcia dublowania się tematów. Zasygnalizował, aby komisje zajmowały się 

sprawami resortowymi, których komisja bezpośrednio dotyczy.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Nadmieniła, iż c złonkowie komisji mimo wszystko muszą wypracować pogląd na dane 

stanowisko. Jeżeli jednak omawiane zagadnienie dotyczy wszystkich komisji statut zapewnia 

połączenie obrad co zapobiegnie dublowania się tematów omawianych na komisji. 

Apelowała o zmianę ustawienia stołów na sali sesyjnej w celu lepszego zagospodarowania miejsc. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Wyraził aprobatę co do spotkania przewodniczących komisji a postulat Przewodniczącej Komisji 

Oświaty w sprawie ustawienia stołów pozostawił do rozważenia. 

Przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych i grożących konsekwencjach 

wynikających z przepisów prawnych w przypadku niedotrzymania terminu. 

 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak                

o godzinie 15:30 zamknął obrady II sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

                                                                                            

      

                                                                             

     Protokółowała:                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                                        

(-) Wozińska Magdalena                                                                             (-) Edward Starszak 

 


